
اخبار كشور

رونمایی از پاسخ رهبر انقلاب
به نامه تولیدکنندگان نوشت افزار ایرانی

در نخستین رویداد هم نوشــت، گردهمایی فعالان صنعت نوشت افزار ایران، از 
پاسخ رهبر انقلاب به نامه تولیدکنندگان نوشت افزار ایرانی رونمایی شد.

نخســتین رویداد »هم نوشــت« گردهمایی فعالان صنعت نوشــت افزار ایران، 
پنج شــنبه یکم تیرماه با حضور ســید احمد عبودتیان دستیار رئیس جمهور در امر 
 مردمی  ســازی دولت، محمدمهــدی برادران معاون صنایع عمومــی وزارت صمت،
 محمد چکشــیان معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی،
 مونا ابروفــراخ مدیرکل دفتر صنایع ســلولزی، چاپ و نوشــت افزار وزارت صمت،
مسعود حسنلو رئیس ستاد توسعه فناوری های فرهنگی و نرم معاونت علمی، فناوری 
و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور و فعالین صنعت نوشت افزار کشور در محل سالن 

ملل مجموعه نمایشگاهی شهر آفتاب برگزار شد.
محمد مهدی برادران، معاون صنایع عمومی وزارت صمت در این رویداد با بیان 
این که نســل های مختلف فعالان حوزه نوشت افزار، فعالیت در این حوزه را با هدف 
اعتلای نام ایران برگزیده اند، خطاب به فعالان حوزه نوشت افزار گفت: برخی از شما از 
چند دهه قبل در این صنعت فعالید، برخی دیگر نیز در دوران تحریم برای رفع نیاز 
کشور تلاش کرده اید و به تعبیر مقام معظم رهبری، سرداران جنگ اقتصادی بوده اید.

معاون صنایع عمومی وزارت صمت اعتلای ایران اســلامی و بی نیاز شــدن از 
محصولات بیگانه را هدف مشترک فعالان صنعت نوشت افزار ایرانی برشمرد و تصریح 
کرد: نوشــت افزار یک صنعت اجتماعی و فرهنگی است که تک تک محصولات آن 

می تواند پیام آور تمدن بزرگ ایران و سفیر فرهنگ اسلامی ما باشد.
وی عنوان کرد: در دیداری که هشتم بهمن ماه سال گذشته با مقام معظم رهبری 
انجام شد، دو تکلیف برای ما تعیین شد: اول تدوین سند راهبردی صنعت نوشت  افزار 

که هم اکنون آماده شده است و دوم ایجاد کارگروه تخصصی نوشت افزار.
برادران با بیان این که سند راهبردی صنعت نوشت افزار به هم افزایی بیشتر کمک 
می کند خاطرنشان کرد: هماهنگی بین بخش های مختلف دولتی و غیر دولتی یکی 

از نتایج این سند خواهد بود.
سید احمد عبودتیان، دستیار رئیس جمهور در امر مردمی  سازی دولت، به سابقه 
10 ساله تلاش برای بومی  سازی صنعت نوشت افزار اشاره کرد و خطاب به کسانی که 
می خواهند در دیگر صنایع و حوزه ها به »بومی  سازی« دست بزنند گفت: اتفاق بزرگ  
»هم نوشــت« در میانه راه بومی  سازی صنعت نوشت افزار سه مسئله تولید، محتوا و 

نشان تجاری را در کنار هم به پیش برده است.
وی در ادامــه صحبت های خود، پاســخ رهبر انقلاب به نامــه تولیدکنندگان 

نوشت افزار ایرانی را قرائت کرد:
»بسمه تعالی

با سلام
ره آورد تــلاش و همت شــما 
در تهیــه ی نوشــت افزار ایرانی، بار 
دیگر موجب خرســندی و سپاس 
از دســت اندرکاران شد. راه مبارکی 
است، با قوت ادامه دهید، با توفیق 

الهی.
سیّدعلیخامنهای
12آبان1401«

رونمایی از محصول دانش بنیان 
گواش نانو، رنگ های بهداشتی قابل 

اســتفاده روی صورت، فیلتر ماژیک و قالب های ابزار دقیق خودکار و روان نویس که 
همگی برای اولین بار در داخل کشور و با استفاده از دانش و تجهیزات داخلی تولید 

شده است از دیگر برنامه های این رویداد بود.
همچنین از سند رشد و پیشــرفت صنعت نوشت افزار کشور که با همت دفتر 
نوشــت افزار وزارت صمت و همکاری فعالان حوزه نوشت افزار تدوین شده است، در 

این مراسم رونمایی شد.
تجلیل از پیشکسوتان صنعت نوشت افزار و برخی از تولیدکنندگان برتر این حوزه 

پایان بخش این مراسم بود.
صداپیشه جوان صداوسیما درگذشت

سینا زند چهارشنبه شب ۳1 خرداد ماه براثر ایست قلبی درگذشت. 
ســینا زند فرزند امیر هوشــنگ زند مدیر دوبلاژ و از دوبلورهای باسابقه عرصه 

دوبله است. 
مراسم تشییع این هنرمند صبح جمعه ۲ تیر ماه در بهشت زهرا )س ( برگزار و 

در قطعه هنرمندان به خاک سپرده شد.  
رکورد روزانه مخاطب سینماها

شکسته شد
مدیرکل عرضه و نمایش سازمان سینمایی، با استقبال ۲10 هزار نفری مخاطبان 

در یک روز، از شکست رکورد روزانه سینماها در روز گذشته خبر داد.
رو ح الله ســهرابی با اشاره به استقبال ۲10 هزار نفری از فیلم های روی پرده در 
روز ســه شــنبه )۳0 خردادماه( گفت: با این استقبال گسترده، رکورد حضور روزانه 
مخاطبان در سینماها از سال 1۳۹۸ به این سو شکست و اکثر فیلم ها فروش بسیار 

خوب و امیدبخشی را در کارنامه اکران خود ثبت کرده اند.
 وی با بیان این نکته که همراهی تهیه کنندگان ، پخش کنندگان و سینماداران به 
عنوان سه ضلع اصلی اقتصاد سینما از جمله مهم ترین عوامل کسب این موفقیت بوده، 
افزود: نحوه صحیح چینش اکران و البته کم و کیف آثار اکران شده و همراهی شورای 
محترم صنفی نمایش با سیاســت های کلان سازمان ســینمایی که در سبد اکران 
دوره ای ، فیلم هایی در ژانرهای مختلف سینمایی اعم از کمدی ، دفاع مقدس ، اجتماعی 
را گنجانده اند عامل اصلی  ســیر صعودی و ثبت رکوردهای جدید فروش سینماها 
بوده و پیش بینی می شود روند فروش فیلم ها و افزایش رونق اقتصاد سینما به همراه 

مراقبت از فیلم های فرهنگی و غیرتجاری ، کماکان ادامه داشته باشد. 
مدیرکل عرضه و نمایش ســازمان ســینمایی خاطرنشــان کرد: براساس آمار 
ثبت شده، کل فروش سینمای ایران در سال 1۴01 بیش از ۴00 میلیارد تومان بوده 
درحالی که در سه ماهه اول امسال و تنها در فصل بهار، سینمای ایران فروشی معادل 

حدود ۳00 میلیارد تومان را به ثبت رسانده است.

هدیه به خوانندگان
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پیامرهبرانقلاببهنشستوزارتاطلاعاتوسازماناطلاعاتسپاه

مسئله  اطلاعات یکی از مسائل مهم کشور است
تفاهم و همکاری در همه  رده ها پیاده شود

مشروطه
و دیگ پلوی سفارت انگلیس

دفترپژوهشهایمؤسسهکیهان
 سوم تیرماه، یکصدو شانزدهمین سالگرد آغاز تحصن حدود پانصد تن از علما و طلاب و اصناف به 
رهبری شیخ فضل الله نوری در حرم حضرت عبدالعظیم حسنی است، برای اعتراض به انحراف نهضت 

مشروطه از اصول اولیه خود. 
قابل ذکر این که نهضت مشروطه از آغاز نام مشروطه بر خود نداشت و با عنوان نهضت عدالتخانه 
در پی برپایی نهاد یا ارگانی بود که در آن قانون شرع اجرا شده و حق مظلوم را از ظالم بستانند. اساس 
ایــن نهضت، تقبیح ظلم و دعوت حاکمان بــه عدالت و احترام به ارزش های دینی بود. از همین روی 
نخستین اجتماعی که برای تاسیس عدالت خانه صورت گرفت و در واقع بنیاد کلیت نهضت مشروطیت 
به شــمار می آید، توسط علمای تهران با حضور ســید عبدالله بهبهانی، سید محمد طباطبایی، شیخ 
فضل الله نوری، صدرالاســلام و ســایر علما، طلاب و مردم در مسجد شاه سابق، برپا شد که به دنبال 
درگیری در مسجد شاه ، علمای بزرگ تهران همچون طباطبایی، بهبهانی، شیخ فضل الله نوری، شیخ 
مرتضی آشــتیانی و سید جمال الدین افجه ای تصمیم گرفتند تا به زاویه مقدسه حضرت عبدالعظیم 

مهاجرت کرده و از این طریق صدای اعتراض خود را به گوش حکومت برسانند.1
عدالتخانهچهبود؟

خواســته اصلی متحصنین، اساسا برپایی بنیاد عدالت خانه و جاری ساختن قانون اسلام در مورد 
همه مردم بود. براساس اسناد تاریخی و مدارک معتبر، در آن تحصن هیچ سخن و درخواستی مبنی 

بر مشروطه خواهی یا مانند آن عنوان نشد.۲
حتــی پس از آن در مکاتبات حضوری و غیرحضوری مابین علمــا و دولت از جمله در نامه ها و 
صحبت های سید محمد طباطبایی، سخن از مجلس و دارالشوری به میان می آید ، ولی این دارالشوری 
و مجلس بنا به تصریح خود طباطبایی، همان عدالت خانه بوده اســت. او در نامه ای که شخصا به شاه 

می نویسد، عدالت خانه را این گونه معنی می کند:
»... مجلس عدالت یعنی انجمنی مرکب از تمام اصناف مردم که در آن انجمن به داد عامه مردم 
برســند. شاه و گدا در آن مســاوی باشند. مجلس اگر باشد این ظلم ها رفع خواهد شد. خرابی ها آباد 
خواهد شد. خارجه طمع به مملکت نخواهد کرد. سیستان و بلوچستان را انگلیس نخواهد برد. فلان 

محل را روس نخواهد برد. عثمانی تعدی به ایران نمی تواند بکند...«۳
پس از حمله به تحصن علما که خواســتار عدالت خانه بودند، آنها دســت به مهاجرت کبرا به قم 
زدند که همین موضوع، شاه را وحشت زده کرد تا به آنها تلگراف بزند و علما و روحانیون مهاجر نیز در 

پاسخ آن تلگراف برای نخستین بار تقاضای مجلس مشورتی حکومتی را بکنند. 
دیگهایپلودرسفارتبارگذاشتند

اما باز هم در اینجا تاریخ تکرار شــد و در مقابل حرکت علما و روحانیون که به طور مســتقل و 
خودجوش تاســیس عدالت خانه را می طلبیدند، باز هم نیات و اهداف اســتعمار از ســوی عده ای به 
اصطلاح روشــنفکر و تجددگرا به مرحله اجرا درآمد. یعنــی همزمان با مهاجرت علما به قم، عده ای 
از تجار به ســرکردگی محمدتقی بنکدار، با هدایت برخی از کارکنان ایرانی ســفارت انگلیس مانند 
حسینقلی خان نواب که از اعضای تشکیلات فراماسونری بود و بعضی از شبه روشنفکران همچون سید 
حسن تقی زاده و یحیی دولت آبادی، به این سفارت پناهنده شدند ۴ و مدت زمانی به طول نینجامید 
که حیاط ســفارت انگلیس مملو از این گونه افراد شد، چادرهای اصناف برپا گردید، دیگ های پلو بار 
گذارده شــد و خروارها قند و چای توزیع گردید تا به قول یحیــی دولت آبادی )مورخ بابی( ، اجزای 

سفارت هرچه بیشتر بتوانند از واردین دلربایی کنند.5
طبق روایات تاریخی و اســناد و شــواهد موجود، اعضای انجمن مخفی وابسته به فراماسون ها و 
اعضای سفارت، آن قدر در میان متحصنین تبلیغات کردند که در مدت کوتاهی، درخواست عدالت خانه 

تبدیل به »مشروطه« شد. 
از قول مرحوم ضیاءالدین دری )یکی از متحصنین در ســفارت انگلیس( درباره تاثیر سفارت در 

تغییر این درخواست آمده است:
»... تا این وقت )در تحصن( ســخن از مشــروطه در میان نبود و این کلمه را کسی نمی دانست. 
لفظ مشــروطه را به مردم تهران، اهل ســفارت القا کردند... یک روز طرف عصر، بنده با ســه نفر از 
معممین درب ســفارت ایستاده بودم. درشکه شارژ دافر سفارت از قلهک وارد شد. همین که درشکه 
به محاذات ما رسید، ایستاد. بعد خانم شارژ دافر از درشکه پیاده شد، با نهایت خنده رویی و تغمز به 
نزد ما آمد، گفت: آقایان! شــما برای چه اینجا آمده اید؟ یک نفر گفت: ما آمده ایم اینجا یک مجلس 
عدالت می خواهیم. )خانم شــارژ دافر( گفت: نمی دانم مجلس عدالت چیست! گفت: پس شما یقین 
مشروطه می خواهید. این اولین دفعه بود که ما لفظ مشروطه را از دهان خانم انگلیسی شنیدیم... بعد 
طولی نکشید که شنیدیم یکی فریاد می کرد: ما می خواهیم. یکی فریاد می کرد: ما شرطه می خواهیم. 

آخوندی فریاد کرد: بگویید آنچه را خانم گفت! ما مشروطه می خواهیم...« 6
فراماسونها؛هدایتگرمشروطهانگلیسی

براســاس ادعای مهدی ملک زاده )نویسنده تاریخ مشروطیت ایران(، اولین کسی که در تحصن، 
مشــروطیت را مطرح کرد، پدرش، ملک المتکلمین عضو لژ ماسونی بیداری بود. از دیگر سازمان های 
فعال در جریان تبدیل نهضت عدالت خانه مردم به مشروطه، انجمن مخفی بود که اسماعیل رایین در 

کتاب »فراموشخانه و فراماسونري در ایران« درباره اش نوشته است:
»... دومین انجمن مهمي که با کمک پنهاني لژ فراماســونري و مشــروطه خواهان تشکیل شد، 
»انجمن مخفي« در تهران بود. این انجمن که نامي نداشت توسط ملک المتکلمین و سیدجمال الدین 

واعظ که هر دو از اعضاي برجسته لژ فراماسونري ایران بودند، رهبري و اداره مي شد...«
جلسه اول این انجمن در باغ میرزا سلیمان خان میکده )پدر همسر مهدی ملک زاده( برگزار شد 
و افراد معلوم الحالي نظیر یحیي و مهدي دولت آبادي بابی/ ازلی و فراماســونرهایي مثل حاج ســیاح 

محلاتي و اردشیر جي ریپورتر، جاسوس رسمي انگلیس، در آن حضور داشتند. 
وظیفه اصلي آنها به انحراف کشاندن نهضت عدالت خانه )که به رهبري علما مي رفت بساط ظلم 
و اســتبداد را از ایران برچیند( به سوي مشــروطه غربي از نوع سکولاري بود که الحق باید گفت در 
این قضیه موفق شدند تا جایي که دستخط مظفرالدین شاه مبني بر تشکیل مجلس شوراي اسلامي 
را پنهان نموده تا مجدداً دســتخط دیگري مبني بر تشکیل مجلس شــوراي ملي صادر شد ، اما در 
تاریخ نگاری ماســونی، نشانی از دستخط اول به چشــم نمی خورد. آنها با استفاده از قوانین بلژیک و 
انگلیس، قانون اساسی نوشــتند و سعی کردند روحانیون و علمایی که نهضت مردم را رهبری کرده 
بودند، به وسیله قوانین لیبرالی و غربی محدود نموده و به حاشیه برانند تا راه نفوذ عوامل انگلیس و 

استعمار باز شود.
پرچماستیلایغربزدگیدراینکشور

اما شیخ فضل الله نوری که خود از بانیان و رهبران نهضت عدالت خانه و همچنین مشروطه بود از 
این توطئه و انحراف پرده برداشت و طی نامه ای به علما یادآور شد که:

»...شــما بهتر می دانید که دین اسلام اکمل ادیان و اتمّ شرایع است و این دین، عدالت و شورا را 
به دنیا عرضه داشت. آیا چه اتفاقی افتاده است که امروز باید دستورالعمل ما از پاریس برسد و نسخه 

شورای ما را از انگلستان بیاورند...«7
و در جای دیگر آورده است:

»...مشروطه ای که از دیگ پلوی انگلستان بیرون آید به درد ما نمی خورد...«۸
شــیخ فضل الله نوری در اثر مقاومت ها و ازخودگذشتگی ها، سرانجام توانست متممی را به قانون 
اساسی غرب زده مشروطه تحمیل کند که براساس آن، وجود 5 مجتهد جامع الشرایط برای رسیدگی 
به قوانین مصوبه مجلس، لازم و ضروری شــمرده شــده بود. شاید همین پافشاری و مجاهدت باعث 
بر ســر دار رفتن او شــد و شیخ فضل الله نوری عنوان نخستین مجتهدی که به طور رسمی اعدام شد 

را یافت.
مرحوم جلال آل احمد چه زیبا درباره شهادت شیخ فضل الله نوری گفت:

»من نعش آن بزرگوار را بر ســر دار همچون بیرقي مي دانم که به علامت اســتیلاي غرب زدگي 
پس از دویســت سال کشمکش بر بام سراي این مملکت افراشته شد و اکنون در لواي این پرچم، ما 
شبیه به قومي از خود بیگانه ایم ، در لباس، خانه و خوراک و ادب و مطبوعات و خطرناک تر از همه در 

فرهنگمان فرنگي مآب مي پروریم و فرنگي مآب راه حل هر مشکلي را مي جوییم«.۹
حضرت امام خمینی)رحمه الله علیه( در سخنرانی که به مناسبت شهادت فرزند برومندشان، حاج 
آقا مصطفی خمینی به تاریخ 10 آبان 1۳56 در نجف اشرف و در مسجد شیخ انصاری این شهر ایراد 
فرمودند، ضمن اشــاره به نهضت عدالت خانه، از نقش علما و روحانیون در شکل گیری و گسترش آن 

سخن گفته و نتیجه آن را مورد ارزیابی قرار دادند. ایشان گفتند:
»... این نهضت در مقابل استبداد و مشروطیت؛ این نهضت شروع شد به دست     علما. در ایران هم 
با دســت علما بود که آن استبداد سخت که هر کاری می خواهد بکند،     هرکس را بکشد، کشته... در 
مقابل این استبداد، علما قیام کردند و یک نهضتی به وجود آوردند و     در صف اول، علما بودند خوب، 

متمم قانون اساسی با زحمت علما درست شد لکن عمل     نکردند...«10
________________________

1- راز آرماگدون ۳: معبد تاریکی- قسمت 1۹- پخش از شبکه خبر اسفند 1۳۸۸ و از شبکه یک سیما فروردین 
1۳۸۹   ۲- همان   ۳- ناظم الاسلام کرمانی- تاریخ بیداری ایرانیان- جلد دوم – انتشارات امیرکبیر   ۴- ناظم الاسلام 
کرمانی- تاریخ بیداری ایرانیان- جلد 1- تهران- امیرکبیر- 1۳6۳-صفحه ۴۳۳   5- دولت آبادی ، یحیی - حیات  
یحیی - جلد ۲- نشر عطار و فردوسی - 1۳71- صفحه 7۲   6- رسائل ، اعلامیه ها ، مکتوبات و... شیخ فضل الله نوری- 
محمد ترکمان- موسسه خدمات فرهنگی رسا- تهران- جلد اول- 1۳6۲   7- لوایح، رسائل و شیخ فضل الله نوري- 
 به کوشش محمد ترکمان- جلد 1- صفحات 1۴۹ تا 151   ۸- نهیب  جنبش  ادبی - شاهین، تندرکیا- صفحه  ۲۲۴
۹- جلال آل احمد- غرب زدگی- انتشــارات رواق- صفحه 7۸   10- امام خمینی رحمه الله علیه – مســجد شیخ 

انصاری- نجف اشرف- مراسم بزرگداشت شهید سید مصطفی خمینی- 10 آبان 1۳56

پاداش دنیا و آخرت را از خدا با هم بخواهید
»هرکس )با عملکرد خود( پاداش دنیا را دنبال کند )سخت در اشتباه است، در 
حالی که می تواند با عمل صالح توأم با ایمان و نیت خالص، هم پاداش دنیوی 
و هم پاداش اخروی را به دست آورد. زیرا( پاداش دنیا و آخرت نزد خداست و 

خداوند شنوای بینا و آگاه است.«
نساء- ۱3۴

در پرتو وحی

حضرتامامخمینی)ره(: آمریکا و اســرائیل با اســاس 
اســلام دشمنند چرا که اسلام و سنت را خار راه خود و 

مانع چپاولگری شان می دانند.

مؤسســهای در نظر دارد خودروهای مازادخود 
به شــرح ذیــل را از طریق مزایــده حضوری 
به فروش برســاند. متقاضیان می توانند جهت 
اخــذ فــرم و کارت شــرکت در مزایــده و 
 کســب اطلاعات بیشتر از ســاعت 8 الی 18

با شماره های33908184 و 09127338973 
تماس حاصل فرمایند.

پنجدستگاه1-وانتنیسانمدل92دوگانهسوز

یکدستگاه2-وانتنیسانمدل86بنزینی

دودستگاه3-وانتمزدامدل87دوگانهسوز

دودستگاه4-وانتپیکانمدل93بنزینی

یکدستگاه5-مینیبوسهیونداییکروزمدل90

6-موتورسیکلتتیزرو،هوندا،ارشیا125
سهدستگاهمدل90

مؤسسه در رد یا قبول  یک یا کلیه پیشنهادات مختار است

آگهی مزایده

حضرتآیتاللهالعظمیخامنهایرهبرمعظم
انقلاباســلامیدرپیامیبهنشستمشترک
وزارتاطلاعاتوسازماناطلاعاتسپاهتأکید
کردند:امروزاگرچهدرراسایندودســتگاه
تفاهمبهطورجدیوجــوددارد،امامجاهدت
واقعیایناستکهاینهمکاریوتفاهمرادر

همهسطوحپیادهکنند.«
به گزارش جهان نیوز، متن این پیام به شرح زیر 

است:
»مســئله  اطلاعات یکی از مســائل مهم کشــور 
است و یکی از ضعف های ما در ارتباط با دستگاه های 

اطلاعاتی، عدم تفاهم بین این مجموعه هاست.
اگر آقایان می خواهند در راه خدا مجاهدت کنند، 
جهاد آنها این است که این تفاهم در همه رده ها پیاده 
بشــود. امروز اگرچه در راس این دو دستگاه تفاهم به 
طور جدی وجود دارد، اما مجاهدت واقعی این اســت 
که این همــکاری و تفاهم را در همه ســطوح پیاده 

کنند.«
بــه گزارش فــارس، نشســت مشــترک وزارت 
اطلاعات و سازمان اطلاعات سپاه در راستای اجرایی 
کردن منویات مقام معظــم رهبری )مدظله العالی( و 
هم افزایی و هم گرایی بیــن دو نهاد انقلابی در مقابله 
با توطئه های دشــمنان انقلاب اســلامی ۲5 خرداد 
ماه 1۴0۲ در جوار بــارگاه ملکوتی ثامن الحجج علی 
ابن موسی الرضا )علیه السلام( با حضور حجت الاسلام 
والمسلمین محمدی گلپایگانی رئیس دفتر مقام معظم 
رهبــری )مدظله العالی( و برخی مقامات کشــوری و 

لشکری برگزار شد.
حجت الاسلام والمسلمین محمدی گلپایگانی این 

جلســه را به پیام مقام معظم رهبری )مدظله العالی( 
مبنــی بر تأکید بر موضوع اطلاعات و لزوم تفاهم بین 

دو دستگاه اطلاعاتی مزین کرد.
در این نشست، حجت الاسلام والمسلمین خطیب، 
وزیر اطلاعات این جلســات را مقدمه ای برای برآورده 
شدن منویات فرمانده معظم کل قوا و ایجاد همدلی، 
هم افزایی، مشــارکت، تفاهم، همســویی، هماهنگی 
و حرکت یکپارچــه و وحدت رویــه در مجموعه دو 
تشــکیلات اطلاعاتی مؤثر و نقش آفرین در ســاخت 

درونی قدرت نظام و ایجاد امنیت پایدار معرفی کرد.
رئیس  شورای هماهنگی اطلاعات کشور با  اشاره 
به بیانات رهبر معظم انقلاب در ابتدای ســال در حرم 
مطهر رضوی درباره تصمیم دشمن برای تغییر ماهیت 
جمهوری اســلامی افرود: اگر دو دســتگاه اطلاعاتی 
بتوانند در تمــام زمینه ها و فعالیت هــای مختلف و 
شرایط جغرافیایی و موضوعی به یک انسجام واحدی 
برســند، قطعاً در تحقق ایران قوی، مهار تورم و رشد 
تولید و ایجاد امید و نشــاط در کشور و خواسته های 
نظام و آنچه را که حکمرانی برای ارتقاء قدرت خودش 
به آن نیاز دارد، موفقیت های بیشتری حاصل خواهد 

شد.
در ادامه، سردار سرلشکر پاسدار حسین سلامی، 
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با  اشاره به 
قدرت نظام جمهوری اســلامی تأکید کرد: ما از حصر 
سیاسی عبور کردیم. از میدان محاصره  اقتصادی عبور 
کردیم. اقتدار امنیتی خودمــان را بازیابی کردیم. در 
نظــام بین  الملل به عنوان یک عنصــر فعال در حال 
نقش آفرینی هســتیم و شعاع تأثیر قدرت سیاسی ما 

از منطقه فراتر رفته است.

وی افزود: راهبرد دشــمن امــروز انتخاب فضا ی 
امنیتی به عنوان میدان جنگ است. ما همه  بحران های 
سخت را که در استعداد و ظرفیت فروپاشی نظام های 
بزرگ به ما تحمیل شده  است با قوت تدبیر و با قدرت 
وحدت شکسته ایم. فرمانده کل سپاه تأکید کرد: نظام 
سیاســی برای دیدن، دو چشم نیاز دارد. من معتقدم 
وزارت اطلاعات و ســازمان اطلاعات سپاه همین دو 
چشم هســتند که باید یک تصویر ارائه دهند تا نظام 
دچار آستیگماتیســم سیاسی نشــود. اگر بخواهیم 

کارهایمان برکت داشته باشد، راه باید مستقیم باشد.
سردار شیرازی، رئیس دفتر فرماندهی معظم کل 
قوا نیز در این نشست اظهار داشت: ساختار اطلاعاتی 
کشور متناسب با نیاز کشور شکل گرفته است. امروز 
همچنان که دشــمن با تمام توان و ابــزار و تدبیر و 
ائتلاف با دیگر کشــورها علیه جمهوری اسلامی قیام 
کرده اســت، ما هم با بســیج و به کارگیری همه توان 
و انگیزه و همدلی سازمانی و مردمی برای پیشگیری 
از هر توطئه و فتنه دشــمن، پــای کار آماده ایم. این 
پیشــگیری با  اشراف اطلاعاتی و ایجاد آمادگی لازم و 

اقدام بموقع باید به صورت کامل عملیاتی شود.
همچنین، سردار کاظمی، رئیس  سازمان اطلاعات 
ســپاه با تأکید بر اینکه فلسفه برگزاری این نشست، 
تحقق فرمان رهبر معظم انقلاب اســت، گفت: امروز 
انســجام و وحــدت و کارآمدی یکــی از نقاط اقتدار 
ماســت. هر گامی کــه در جهت تضعیــف این نگاه 
برداشته شود، اگر خدایی نکرده آگاهانه باشد، آگاهانه 
جا پای دشمن گذاشته ایم و اگر ناآگاهانه باشد، غفلتاً 

جا پای دشمن گذاشته ایم.
وی با تأکید بر هم افزایی و همکاری بیشــتر بین 

دستگاه های اطلاعاتی، تأکید کرد: نسبت به تعامل و 
همکاری با یکدیگر، نگاهمان رسالت و تکلیف شرعی 
است. ما باید از حوزه تعامل و هم افزایی عبور کنیم آن 
کفِ کار است. ما باید به سقف مورد نظر برسیم و آن 
اقدام مشــترک، مأموریت مشترک، کیس مشترک و 

تشکیل قرارگاه عملیاتی مشترک است.
احمدیان، دبیر شورایعالی امنیت ملی نیز در این 
نشســت با تأکید بر اینکه وحدت و یکپارچگی بالاتر 
از نتیجه وحدت اســت، تأکید کرد: برای این کار دو 
مقدمه لازم است. اول اســتراتژی واحد، دوم نظامات 
پیونددهنده و یکپارچه کننده. یکی از لوازم رسیدن به 
استراتژی واحد، شناخت یکسان است. ما به شناخت 
واحد نیاز داریم تا بتوانیم به اســتراتژی واحد دست 

پیدا کنیم.
احمدیان در پایان خاطرنشــان کــرد: ما فرصت 
پرداختن به خطاهــای احتمالی یکدیگر را نداریم. ما 
باید بسیج شویم و بتوانیم ان شــاءالله یک استراتژی 

واحد ایجاد کنیم.
همچنین احمد وحیدی، وزیر کشــور با  اشاره به 
جنگ ترکیبی دشمن، برگزاری نشست های مشترک 
را بســیار ارزشمند دانســت و گفت: در این جلسات، 
توان هایــی در کنار هم قرار می گیــرد و یکپارچگی 
درســت می کند که کار خــوب اطلاعاتــی، همین 

یکپارچگی است.
ســخنرانان در این نشست با  اشــاره به افزایش 
همکاری های دستگاه های اطلاعاتی در دولت مردمی، 
از اقدامــات دولت انقلابی آیت الله رئیســی حمایت و 
برای کمک بیشتر در جهت حل مشکلات، به ویژه در 

حوزه اقتصاد اعلام آمادگی کردند.

سالگرد تحصن در اعتراض به انحراف مشروطه

دراولیــنروزهفتهقــوهقضائیه،رئیسو
مسئولانعالیدستگاهقضاییباحضوردرحرم
انقلاب بنیانگذار آرمانهــای راحل)ره(با امام

اسلامیتجدیدمیثاقکردند.
به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت الاسلام 
والمسلمین محســنی اژه ای و مسئولان عالی دستگاه 
قضــا روز پنجشــنبه )اول تیر( همزمان با نخســتین 
روز از هفتــه قــوه قضائیــه با حضــور در حرم مطهر 
امام خمینی)ره( با آرمان هــای بنیانگذار کبیر انقلاب 

اسلامی تجدید میثاق کردند. 
حجت الاســلام والمسلمین محسنی اژه ای در این 
مراســم با بیان اینکه امروز بهتریــن خدمت به امام و 
اسلام و رهبری، خدمت به مردم است، گفت: امروز اگر 
مردم از مــا صداقت و تدبیر و کاردانی ببینند، امیدوار 
می شــوند و قدم ها و اقدامــات مجاهدانه و مجدانه ما 
در راســتای حل مشکلات مردم، ناامیدی دشمن را به 
همراه خواهد داشــت؛ باید همه با هم در هر ســه قوه 
دست به دست هم دهیم تا گرفتاری های مردم را رفع 

کنیم.
همچنین رئیس  دســتگاه قضا بــه همراه اعضای 
شورای عالی قوه قضائیه پس از حضور در مرقد مطهر 
بنیانگــذار کبیر انقلاب اســلامی و تجدیــد میثاق با 
آرمان های امام راحل، در آستانه سالگرد شهادت شهید 
مظلوم آیت الله دکتر بهشــتی و 7۲ تن از یاران باوفای 
امام امت)ره( در قطعه 7۲ بهشــت زهرا )س( بر مزار 
این شــهیدان حضور یافته و برای شادی روح به خون 
خفتگان انقلاب اســلامی فاتحه ای قرائت و از خداوند 

متعال برای آنان علو درجه و مقام را خواستار شدند.
گفت وگوی تلویزیونی رئیس  قوه قضائیه

در آســتانه هفته قوه قضائیه و ســالروز شهادت 
شــهید آیت الله دکتر بهشــتی، شــامگاه ۳1 خرداد، 
حجت الاســلام والمســلمین محســنی اژه ای رئیس 
 دســتگاه قضا در برنامه گفت وگوی تلویزیونی حاضر 

شد.
برنامــه   ایــن  در  عدلیــه  رئیــس   حضــور 
گفت و گومحــور در شــرایطی صــورت گرفت که 
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای به منظور 
زدودن امور تشــریفاتی و پرهزینه، برخلاف رویه و 
پروتکل مرســوم، شخصاً در محل صداوسیما حاضر 
شد. محسنی اژه ای در این برنامه با  اشاره به اهمیت 
مقوله مســئله محوری در دســتگاه قضا گفت: هر 
دستگاهی دارای مســئولیت ها و ماموریت هایی در 
ســطوح گوناگون و با اولویت های مختلف است. ما 
نیــز در قوه قضائیه تلاش می کنیــم ماموریت های 
خود را دســته بندی کرده و بر مبنــای اولویت ها، 
مطالعــه و برنامه ریزی خود را انجام دهیم. ســعی 
ما بر این اســت که بــا توجه به زمــان، امکانات و 
مقتضیات موجود، مسئولیت ها و ماموریت هایمان را 
اولویت بندی کنیــم و ببینیم که حل و فصل کدام 
مشــکلات و مسائل برای کشــور و مردم از اهمیت 
بیشــتری برخوردار اســت؛ لذا ما در قــوه قضائیه، 
»مسئله شناســی«، »پیدا کــردن راهکار برای حل 
مســئله« و »تجمیع امکانات و تجهیزات برای حل 

مسئله« را در دستور کار داریم.
وی با  اشــاره به هم افزایــی و همکاری مثال زدنی 
قوای سه گانه برای حل مشکلات اقتصادی کشور گفت: 
با توجه به فشار ها و تحریم های دشمنان، چنانچه دولت 
و قــوه قضائیه با همدیگــر هماهنگ عمل نمی کردند، 
ممکن بود تعداد کارخانه ها و بنگاه های تولیدی که به 

تعطیلی کشیده شدند یا نتوانستند از ظرفیت خود به 
نحو مطلوب استفاده کنند، بسیار بیشتر از امروز باشد. 
در ایــن مقولــه، دولت و قوه قضائیه بــا هم به میدان 
آمدنــد تا اجازه ندهند واحد هــای تولیدی به تعطیلی 
کشــیده شــوند. طی این مدت بســیاری از مشکلات 
کارخانه ها و بنگاه های تولیدی در رابطه با تامین مواد 
اولیه، ارتباطات با بانک ها و مراجع قضایی و همین طور 
دریافت مجوز های کسب و کار مورد بررسی قرار گرفت 

و برای حل آنها اقدامات گسترده ای انجام شد.
رئیس  قوه قضائیه اظهار داشــت: طی مدت اخیر 
در نتیجه اقدامات یکی از معاونت های دادســتانی کل 
کشــور با همکاری دولت، از تعطیلی بیش از سه هزار 
و ۴00 کارخانــه و واحد تولیــدی جلوگیری به عمل 
آمده است. علاوه بر این، تعداد قابل توجهی از کارگران 
کــه در نتیجه تعطیلی واحد های تولیدی بیکار شــده 
بودند با احیای واحد های تولیدی توســط دستگاه قضا 
و دولت، مجدداً به شــغل خود بازگشتند. اژه ای افزود: 
چنانچه اقدامات هماهنگ سه قوه در مدت اخیر نبود 
مطمئناً رشــد نقدینگــی از میزان کنونــی هم بالاتر 

می رفت و تورم بیشتری را شاهد بودیم.
تغییر و تحول کاملی

 در مبارزه با فساد ایجاد کرده ایم
وی در ادامه در پاســخ به این سؤال که دستگاه 
قضایی در مبارزه با اژد های هفت سر فساد چه میزان 
توفیق داشــته اســت، گفت: این سؤالی است که در 
وهله نخســت شما اصحاب رســانه باید به آن پاسخ 
دهید و قضــاوت در این زمینه با شماســت؛ اما در 
این مقوله باید تاکید کنم که ما به سمت خشکاندن 
ریشه های فساد و انسداد بستر ها و گلوگاه های فساد 
حرکــت کرده ایم؛ از روز اول نیز تاکید داشــتیم که 
منظور ما از مبارزه با فســاد صرفاً فســاد اقتصادی 
نیســت بلکه ما می خواهیم با تمامی مظاهر فســاد 
در ســاحت های مختلف مقابله کنیم؛ اما از آنجایی 
که شــاید مبحث فساد اقتصادی حساسیت برانگیزتر 
باشــد، باید بگویم که ما در این عرصه بیش از آنکه 
به معلول ها بپردازیم سراغ علت ها رفته ایم و درصدد 
هستیم مفاســد به وقوع پیوســته اقتصادی را اعم 
از اختلاس ها و کلاهبرداری ها که ســبب تشــکیل 
پرونده های کثیرالشــاکی می شــوند، آسیب شناسی 
کنیم و در این مســیر گام های بلندی برداشــته ایم. 
برای نمونه در قضیه فساد سه هزار میلیاردی که در 
مقطعی به وقوع پیوســت و رسانه ها به ابعاد مختلف 
آن پرداختند، علت پیدایش فســاد، دســتورالعمل 

نامناسبی بود که وجود داشت.
رئیس  قوه قضائیه بیان داشت: سازمان بازرسی کل 
کشور اقدام به شناســایی حدود ۲10 گلوگاه و بستر 

فســاد کرده و این موارد را به دولت اعلام کرده است 
و دولــت نیز مجدانه در پی اصــلاح وضع ناظر بر این 

امر است.
با ابربدهکار برخورد می کنیم

اما برخورد ما با بانک متخلف شدیدتر خواهد بود
محســنی اژه ای به موضوع ابربدهکاران بانکی نیز  
گریــزی زد و گفت: بحث ابربدهــکاران بانکی را زیاد 
شــنیده اید؛ برخی مسئولان نیز در مقاطعی می گفتند 
فهرســت این ابربدهکاران را منتشــر می کنیم؛ اکنون 
دیگــر بحث بر ســر این حرف ها نیســت؛ نمی خواهم 
بگویم که مشــکل در این حوزه رفع شــده است، بلکه 
می خواهــم تاکید کنــم کــه روش کار در این مقوله 
عوض شــده اســت؛ ما طی برنامه ای که برای ســال 
1۴0۲ تدوین کردیم، در بحث وصول مطالبات، قبل از 
آنکه به سراغ مشتریان و تسهیلات گیرندگان برویم به 
ســراغ بانکی می رویم که این تسهیلات را اعطاء کرده 
اســت؛ آیا در هنگام پرداخت تسهیلات، وثایق معتبر 
و مناسب اخذ شده اســت؟ آیا نظارت های پسَینی بر 
نحوه و محل هزینه کرد این تســهیلات شــده است؟ 
آیا وقتی یک مشــتری از بانکی تسهیلات گرفته و در 
بازپرداخت آن تعلل کرده، دوباره بانکی دیگر به چنین 
فردی تسهیلات داده است؟ اینها مواردی است که در 
این عرصه بر روی آنها متمرکز شــده ایم و ضمن اینکه 
با ابربدهکاران بانکی برخورد می کنیم با بانک متخلف، 

برخورد شدیدتری خواهیم داشت.
رئیس  بانک مرکزی وقت می گفت صادرکننده ارز را 

برنگردانده است
رئیس  قوه قضائیه در ادامه درخصوص مســائلی 
که در حوزه ارز و بازگشت ارز های صادراتی به چرخه 
اقتصادی کشــور وجود دارد، ضمن تاکید بر اهمیت 
موضوع دلارزدایی از اقتصاد، بیان داشت: در مقطعی، 
رئیس  وقت بانک مرکزی مراجعه کرد و اعلام داشت 
علت وجود مشــکلات ارزی در کشور عدم بازگشت 
فلان مقــدار ارز صادراتی به چرخــه اقتصاد داخلی 
اســت؛ من )که در آن زمان نیز مســئولیت ریاست 
قوه قضائیه را برعهده نداشــتم( خطــاب به آن فرد 
گفتم شــما به عنوان رئیس  بانک مرکزی چه مقدار 
بــرای بازگردانــدن این مقــدار ارز پیگیری و تلاش 
کرده اید؟ ســپس خطاب به او گفتم فهرست کسانی 
را کــه ارز های صادراتی را بازنگردانده اند به ما بدهید 
تــا ما با اقدامات قانونی و در صورت لزوم با قوه قهریه 
این مبالغ را از آنها بازســتانیم؛ وقتی فهرست را به ما 
ارائه کردند متوجه شــدیم تعهدات برخی از آنها در 
حد ۲ دلار اســت؟ یا اینکه برخی از آن شرکت ها که 
ارز حاصل از صادرات را عودت نداده اند، وابســته به 
خــود دولت بودند؛ وجه دیگر این قضیه ناظر بر نحوه 

صدور کارت هــای بازرگانی بود که در این زمینه نیاز 
به اعمال یک سری اصلاح رویه ها بود؛ علی ای حال ما 
در این حوزه علاوه بر احضار و رسیدگی به تخلفات یا 
جرائم برخــی افراد، اهتمام خود را متمرکز بر اصلاح 

رویه های نادرست و فسازا کردیم.
وی افزود: در مقطعی رئیــس  وقت بانک مرکزی 
اعلام کرد که اقدامــات برخی افراد مصداق اخلال در 
نظام اقتصادی است لذا به صورت کتبی از ما و نیروی 
انتظامی خواســت تا به موضوع ورود پیــدا کنیم؛ ما 
در این خصوص دســتورات لازم را به نیروی انتظامی 
صادر کردیــم و پس از دســتگیری برخی متهمین و 
رســیدگی های دقیق و قانونی به اتهامات آنها، حسب 
قانــونِ ناظر بــر اخلال در نظــام اقتصــادی، دادگاه 
مجازات هایــی را برای برخی افراد، بعضاً تا ۲0 ســال 
حبــس، لحاظ کرد؛ اما پس از مدتــی با تغییر رئیس 
 بانک مرکــزی، رئیس جدید طی نامه ای اعلام کرد که 
اقدامات افراد محکوم شــده در زمــره اخلال در نظام 
اقتصادی نمی گنجــد، لذا احکام محکومیت و مجازات 
محکومین فوق الذکر توســط دیوان عالی کشور بعضاً 
نقض شــد؛ این موضــوع برای ما به یــک تجربه بدل 
شــد لذا در قبال این مقوله مبادرت به انجام یک کار 
حرفه ای و مبتنی بر جامع نگری کردیم و در چارچوب 
ایــن اقدام کامــل و جامع، ضمن تمهیــد مقدمات و 
شــرایط برای حمایت از فعالان اقتصادی سالم، مبارزه 
و برخورد بدون اغماض با فرد فاســد را در دستور کار 

قرار دادیم.
مجدانه با فساد

در دستگاه قضایی برخورد می کنیم
رئیس  عدلیه در ادامه با  اشــاره به مقوله مقابله 
با فســاد درون قوه ای نیز گفــت: اعتقاد و روش من 
آن اســت که باید نسبت به فســاد در قوه قضائیه و 
دســتگاه های نظارتی که وظیفه و کارویژه ی مقابله 
با فساد را دارند، حســاس تر بود؛ اگر خدایی ناکرده 
در قوه قضائیه یا ســازمان بازرسی یا وزارت اطلاعات 
یا نیروی انتظامی یا ســایر دســتگاه هایی که در امر 
خطیر مبارزه با فساد مسئولیت دارند، فساد مشاهده 
شد باید با حساســیت بیشتری به موضوع رسیدگی 
کرد؛ اگــر کوچک ترین خبری به من برســد که در 
فلان بخــش یا مجموعه از قوه قضائیه فســادی رخ 
داده است، با جدیت و حساسیت موضوع را پیگیری 
می کنم؛ ادعا ندارم که در قوه قضائیه فســاد نیست، 
اما تاکید دارم که مجدانه با فساد در دستگاه قضایی 
برخورد می کنیم و چنانچه این فساد از ناحیه قاضی 
یا بخش نظارتی ما باشــد، حساســیت و برخورد ما 
به نســبت مواجهه با یک کارمندی که مرتکب فساد 

شده، شدیدتر خواهد بود. 

تأکیدرئیسقوهقضائیهبرمبارزهبافساددرگفتوگویتلویزیونی

رئیس  و مسئولان عالی دستگاه قضا
با آرمان های بنیانگذار انقلاب اسلامی تجدید میثاق كردند

رئیسقوهمقننهدردیداربارئیسدفترسیاسی
حماسبابیــاناینکهوحــدتدرجبههمقاومت
مهمترینعنصردربینگروههایفلســطیناست،
بیانکرد:هدفاصلیاینگروههانابودیاســرائیل
استوهمهبایدبهسمتاینهدفحرکتکنندو

بهحاشیههانپردازند.
»اسماعیل هنیه« رئیس دفتر سیاسی جنبش مقاومت 
اســلامی فلسطین حماس و هیئت همراه روز پنج شنبه با 
حضور در مجلس شورای اسلامی با محمدباقر قالیباف دیدار 

و گفت وگو کردند.
قالیباف در ابتدای این دیدار ضمن خوشــامدگویی به 
رئیس دفتر سیاسی جنبش حماس و هیئت همراه، گفت: ما 
در مجلس شورای اسلامی رفت و آمدهای زیادی داریم، اما 

این ملاقات کاملًا متفاوت است.
رئیس نهــاد قانون گذاری کشــورمان با بیــان اینکه 
»مقاومــت تنها راه پیروزی اســت«، به مبــارزات مردمی 
گروه های فلسطینی در بیش از 7 دهه  اشاره و تأکید کرد: 
گروه های فلســطینی در مســیر مبارزه مردمی، با روحیه 

مقاومت و شــهادت پیش رفتنــد و در این میان، حماس 
قوی ترین مجموعه مستقر شناخته شده است و لذا دشمنان 
ناگزیرند که دیگران را واسطه مذاکره کنند که این موضوع 

به دلیل روحیه مقاومت و مجاهدت حماس است.
قالیباف با بیان اینکه عزت در ســایه مقاومت شــکل 
می گیرد، ادامه داد: تاریخ فلســطین نشــان داده اســت 
هرجا روحیه وادادگی، مســیر مذاکره و تســلیم در مقابل 
رژیم صهیونیســتی و خوی اســتکباری آمریکا بوده، این 
مســیر محکوم به شکست شده است و هرکس مجاهدت، 
ایستادگی و مبارزه کرده است، امروز با عزت و افتخار پیروز 

است.
رئیس مجلس شــورای اســلامی با بیان اینکه ما، این 
پیروزی ها را مدیون امام خمینی)ره( هســتیم، گفت: همه 
امت اسلامی مدیون امام خمینی)ره( هستند که این روحیه 

تحول، انقلاب و مبارزه با استکبار را به ما آموخت.
قالیباف ادامــه داد: امام)ره(همواره تأکید می کرد که 
وحدت امت اســلامی مهم ترین رمز پیروزی است و ما هم 
امروز به عنوان فرزندان امام)ره(و همچنین ســربازان مقام 

معظم رهبری همین سیاست را دنبال می کنیم.
وی ضمن ابراز خرســندی از تلاش های مؤثری که در 
سال های اخیر در کرانه باختری اتفاق افتاده است گفت: این 
تلاش ها رژیم صهیونیســتی را منفعل کرده است و این راه 

باید ادامه پیدا کند چرا که برکات زیادی خواهد داشت.
قالیبــاف با بیان اینکــه وحدت در جبهــه مقاومت 
مهم ترین عنصر در بین گروه های فلسطین است، بیان کرد: 
هدف اصلی این گروه ها نابودی اســرائیل است و همه باید 

به سمت این هدف حرکت کنند و به حاشیه ها نپردازند.
رئیس دفتر سیاســی جنبش حماس نیز در این دیدار 
تأکید کرد: ما حامل سلام همکارانمان از جمله رئیس مجلس 
قانونگذاری فلســطین و نایب رئیس این مجلس به شــما 
هستیم. اسماعیل هنیه با بیان اینکه رژیم صهیونیستی و 
آمریکا زورگو هستند، ادامه داد: تنها راه، مقابله با آنها است. 
همان طور که شــهید سلیمانی مهم ترین رسالتش تقویت 

جبهه مقاومت بود.
هنیــه در ادامــه ضمن ابــراز خرســندی از دیدار با 
رئیس مجلس شورای اسلامی، گفت: مجلس شورای اسلامی 

رکنی از ارکان انقلاب اســلامی و همیشه در رأس مجلس 
شورای اســلامی، مردان بزرگی از دل همین امت اسلامی 

قرار داشتند که به مسئله فلسطین معتقد بودند.
رئیس دفتر سیاسی جنبش حماس با  اشاره به دومین 
حضور خود در مجلس شورای اســلامی ادامه داد: شما از 
مکتب مقاومت و حمایت از فلسطین هستید. بنده در شما 
همان روحیه حاج قاسم سلیمانی را می بینم و شما در واقع 
همرزم تمام عمر حاج قاسم و حاج قاسم همرزم ما در طول 

مبارزات فلسطین بود.
هنیه با  اشاره به تحولات فلسطین، گفت: این چالش ها 
و مبارزات و نبردهای صورت گرفته انســجام ما را تقویت 
خواهد کرد، با این حال برخلاف همه شــرایط سختی که 
در کرانه باختری با آن مواجه هستیم، برادران ما در میدان 

نبرد حضور دارند.
 به گزارش فارس ، رئیس دفتر سیاســی حماس تأکید 
کرد: جریان مقاومت امروز در بهترین شرایط خود قرار دارد 
و همچنیــن باید بگویم غزه و کرانه باختری هیچ وقت این 

چنین آماده نبوده است.

قالیبافدردیداربااسماعیلهنیه:

تلاش ها در كرانه باختری، رژیم صهیونیستی را منفعل كرده است


